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Emlékeztető  

az ELTE TTK HÖK Választmányának üléséről 

Jegyzőkönyvet készítette: Kalóczkai János Attila (jegyzőkönyvvezető) 

 

Ülés helye és ideje: 1117 Budapest, Pázmány Péter sétány 1/A, ÉT 058 (Ruff Terem) 

2018. 10. 16. 18.40 

Jelen vannak: Szavazati joggal: Horváth Luca (elnök), Vigh Patricia (elnökhelyettes), Plankó 

Eszter (biológia szakterületi koordinátor), Körtefái Dóra (fizika szakterületi koordinátor), 

Laza Dániel (földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor), Ungi Balázs (kémia 

szakterületi koordinátor), Lekics László (matematika szakterületi koordinátor), Kelemen 

Veronika (tanárképzési szakterületi koordinátor) 

Tanácskozási joggal: Hócza Szabolcs (gazdasági referens), Tuza Benedek (kommunikációs 

referens), Németh Csilla (lakhatási és esélyegyenlőségi referens), Dohány-Juhos Nikolett 

(ösztöndíjakért felelős referens), Balga Gábor (tudományos és sport referens), Szabó Áron 

(informatikus), Józsa Kornél (mentorkoordinátor), Kalóczkai János Attila (jegyzőkönyv-

vezető), Deák Péter (Ellenőrző bizottság elnöke), Kovács Dániel (EllenőrzőbBizottság tagja) 

 

18.40 - Horváth Luca megnyitotta a Választmány ülését. 

 

Mandátumellenőrzés: A Választmány 8 fővel határozatképes. 

 

A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

 

Módosító javaslat nem érkezett. 

 
…/2018(X.16.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 8 igen 

szavazattal egyhangúan elfogadta az napirendet. 

 

18.42 – Horváth Luca megnyitotta az „Aktualitások” napirendi pontot. 

 

18.42 – Horváth Luca tájékoztatta a gyűlést, hogy az ELTE Hallgatói Önkormányzatnak újra 

van pénze. Másnap kap tájékoztatást arról, hogy mennyit használhat föl ebből az ELTE TTK 

HÖK. 

 

18.43 – Horváth Luca a gólyabálról szólt néhány szót. A gólyabál november 16-án lesz, a 

gólyatánc betanítását hamarosan el kellene kezdeni (10 pár). Tájékoztatta a gyűlést, miszerint 

beszélt a tánctanárral. Kérte Szabó Áront, hogy a jelentkezési űrlap a gólyatánchoz legyen 

készenlétben. Az ELTE Szolgáltató Kft.-vel történt egyeztetésről tájékoztatva a Választmányt: 

a gólyabál pénzkerete a fellépőkre nettó 600 000 forint. 
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Gólyaszobát kért, de keret hiányában a régi hagyományoknak megfelelően ismét a 

mentorokat kérte, hogy hozzanak süteményt a gólyaszobába. A mentorok gólyaáron vehetnek 

részt a gólyabálon. 

 

Online jegyárusítás lesz, Horváth Luca felkérte Balga Gábort az offline jegyárusítás 

lebonyolítására. Az online jegyárusítás csütörtöktől, az offline jövő héttől kezdődne el. 

 

18.45 – Laza Dániel kérdést intézett Horváth Lucához a fellépőkre szánt pénzkeretet illetően. 

 

Horváth Luca: az ELTE Szolgáltató Kft. álláspontja, hogy az egyes gólyabálokon az azonos 

jegyárak azonos szolgáltatásokat jelentsenek, másrészt valóban kevés forrás áll rendelkezésre 

a gólyabálra. Jó fellépő ebből a keretből nehezen szerezhető. Sajnos további nehézség, hogy 

az épületben két színpadra is kell fellépőt találnunk. 

 

18.48 – Vigh Patricia a fogadóórák szervezéséről szólt pár szót. Megkért minden 

tisztségviselőt, hogy a fogadóóráikat lehetőleg az északi hallgatói irodában tartsák meg, 

valamint hogy mindenki ügyeljen az iroda tisztaságára. A fogadóórák előjegyzését pedig a 

jelenlévőkkel megosztott elektronikus táblázatba vezessék be. 

 

Horváth Luca ismertette ennek működését. 

 

Kérte a szakterületi koordinátorokat, hogy a közös naptárba írják be a szakterületi rendez-

vényeket.  

 

Ungi Balázs ismertette ennek működését. 

 

18.52 – Horváth Luca felhívta az érdekeltek figyelmét, hogy az őszi szünetben, október 31-én 

fontos Kari Tanács lesz. A delegáltak lehetőségükhöz mérten jelenjenek meg. 

Tájékoztatta a gyűlést, hogy amennyiben lesz erre keret, a megszokotthoz képest más 

(a Pesti Bölcsészhez hasonló) formátumban, de mégis megjelenhetne a Tétékás Nyúz. Az új 

nyomda 100 000 Ft-os áron tudná vállalni.) 

Horváth Luca megkérte a szakterületi koordinátorokat, hogy tervezett programjaik 

esetleges költségeiről egy hónappal előre tájékoztassák a beszerzések átfutási ideje miatt. 

 

18.55 – Laza Dániel tájékoztatta a gyűlést, hogy a Földrajz- és földtudományi szakterület 

szeretne egy pub-quizt szervezni november 23-ra az Africafé Clubba. Ez bruttó 100 ezer 

forintba kerülne. 

 

18.56 – Horváth Luca megkérte a szakterületi koordinátorokat, hogy szakterületi programjaik 

tervezett költségeiről legkésőbb péntekig tájékoztassák. Előreláthatólag levélszavazásban fog 

dönteni e kérdésekről a Választmány. 

 

18.56 – Laza Dániel megjegyezte, hogy az ár szerinte is magas, megpróbál alkudni a Clubnál. 

Arra gondolt, hogy belépés legyen ingyenes, de a részvétel nevezési díjhoz kötött. 
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18.56 – Horváth Luca támogatta a Földrajz- és földtudományi szakterület tervét; de kérte, 

hogy a belépőről vagy nevezési díjról később egyeztessenek. 

 

18.57 – Ungi Balázs kérdést intézett a Szakterületi Koordinátorokhoz, hogy melyik szakterület 

vesz részt a csocsóbajnokságon, valamint ez összeegyeztethető-e a többi programmal. 

 

Vita a kérdésben. 

 

A szakterületi koordinátorok egyhangúan azt válaszolták, hogy nem zavarják egymást a 

programok. 

 

18.58 – Körtefái Dóra megkérdezte Horváth Lucát, hogy mit is jelent a HKR módosításról 

szóló, az ülés előtt küldött e-mail. Lekics László is érdeklődik a HKR-módosítás iránt. 

Horváth Luca válasza, hogy ez a májusi szenátuson elfogadott módokításokat tartalmazza, de 

akár most, akár az ülés után szívesen nyújt szóbeli tájékoztatást.  

 

18.59 – Vigh Patricia tájékoztatta a Választmányt, hogy Balga Gábor érdeklődött a 

Legjobbkocsma Brand Kft.-nél a Négyeshatos Rákócziban, és azt a választ kapta, hogy 

a Halloween buli kivitelezhető 200-250 ember számára. Minden lehetőség adott, tehát a 

rendezvény ott lesz. 

Horváth Luca kiegészítette, hogy előre láthatólag szednek majd belépőt. Az eseményt a 

Hallgatói Alapítvány fogja intézni. 

Vigh Patricia hozzáfűzte: Balga Gábor felhívja az ülés után a céget további egyeztetés 

céljából. 

 

19.01 – Vigh Patricia szeretne egy tisztségviselők számára programot szervezni október 27-

én. Érdeklődött, ráérnének-e. 

 

Vita a kérdésben. 

 

A tisztségviselők megállapodtak, hogy a program november 4-én, vasárnap legyen. 

 

19.03 - Horváth Luca az „Aktualitások” napirendi pontot lezárta. 

 

19.03 - Horváth Luca megnyitotta az „Egyebek” napirendi pontot. 

 

19.03 – Deák Péter tájékoztatta a Választmányt, hogy az Ellenőrző Bizottság az elmúlt 

időszakban két ülést is tartott. [Általános derültség.] Az Ellenőrző Bizottság nevében elnézést kér, 

az emlékeztető el van már készítve, de nem lett időben feltöltve. [Ismét általános derültség.] 

A Bizottság a mai napon foglalt állást abban a kérdésben, hogy passzív hallgatói jogviszony 

mellett gyakorolhatók-e a képviselői mandátumból és a Küldöttgyűlés általi delegáltságból 

adódó jogokat. 
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19.04 – Józsa Kornél emlékeztette a Választmányt, hogy lesz mentortánc is a gólyabálon, ezt 

Végh Stella koordinálja. Bejelentette, hogy lesz mentorpulóver, ami 3500 forintos áron 

kerülne árusításra. 

 

19.05 – Lekics László tájékoztatta a Választmányt, hogy lesz 17-én fizikás, 18-án tanári és 

19-én kémiás társjáték est. [Általános derültség.] A játékok az Északi Hallgatói Irodában lesznek. 

 

19.06 – Horváth Luca a szakterületi koordinátoroktól érdeklődött a mentorációs órák 

működéséről. Úgy értesült, a fizika és a tanári megy. Az egyes szakterületi koordinátorok 

szerint: 

Lekics László: a matematika szakterületen működnek (három csoport a hatból), ám nincs 

rá nagy kereslet – Horváth Luca szerint a program hirdetése nem volt megfelelő; 

Laza Dániel: a Földrajz- földtudományi szakterületen nem működik; 

Plankó Eszter: a biológia szakon működik, az órák látogatásának jutalmazása még 

kérdéses, 

Ungi Balázs: a kémia szakon alacsony hatásfokkal működik. 

 

19.08 – Lekics László tájékoztatta a Választmányt egy oktató munkájával kapcsolatos prob-

lémáról. Horváth Luca úgy reagált, ezt később megbeszélik. 

 

19.09 – Vigh Patricia ismét fölhívta a Szakterületi Koordinátorok figyelmét a közös naptár 

használatára. 

 

19.09 – Dohány-Juhos Nikolett: tájékoztatta a Tisztségviselőket, hogy technikai okokból a 

novemberi utalási lista földolgozásakor két összegben fogják megkapni az ösztöndíjukat, 

emiatt ne ijedjenek meg; egyúttal jelezte, akik csak a legutóbbi Küldöttgyűlésen kerültek 

megválasztásra, arányosan kevesebbet fognak kapni – az ösztöndíjat f. hó 9-étől fogják 

számítani. 

 

19.10 – Horváth Luca felhívta a figyelmet a legközelebbi, november 6-i Választmányra, a 

december 10-i Szenátusra, valamint a november végi (20 vagy 27-ei) rendes Küldöttgyűlésre.  

 

19.10 – Lekics László felvetette, hogy jó lenne egy nem Bódvarákón megrendezendő 

gólyatábor koncepció, és egy kerekasztalos ötletelést indítványozott a szakterületi 

koordinátorokkal a szünet után. 

Horváth Luca bíztatta a szakterületi koordinátorokat, hogy alakítsanak ki akár több 

koncepciót, hogy lehessen választani. 

 

19.11 – Ungi Balázs felhívta a figyelmet, hogy akiknek kell, azok időben küldjenek beszám-

olót a Küldöttgyűlésre. 

 

19.12 – Horváth Luca felhívta minden tisztségviselő figyelmét, hogy a gólyatábori 

koncepciók benyújtási határideje a beszámolókéval azonos. 
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19.12 – Horváth Luca lezárta az Egyebek napirendi pontot. 

 

19.13 - Horváth Luca lezárta az ülést. 

 

 

 

 

Függelék 

Az ülésen hozott határozat: 

 

…/2018(X.16.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 8 igen 

szavazattal egyhangúan elfogadta az napirendet. 
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  ....................................   .....................................   .....................................  

 Kalóczkai János Attila Horváth Luca Ungi Balázs 

 jegyzőkönyvvezető elnök kémia szakterületi koordinátor 

 

 


